
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 20. august 2024 

kl. 17.00 – 20.00 i forhallen v. aulaen 
 

 
Der severes lidt mad til mødet 

Mødedeltagere: 
 

Malene Freund  

Tu (Do) Le Dinh Tryk - afbud 

Christina Clausen Decker  

Anne Fricke Rudbeck  

Helle Pedersen 

Jeannette Grønbæk  

Louise Juhl Andersen 

Morten Lønne Nøjsen 

Anna-Pia Højlund  

Elevråds formand 

Næstformand  

Elevrødder kan gå kl. 18.30 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

1 

 

5 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

Punkter til 

eventuelt   

Ledes af den med 

mest erfaring i SB 

 

A  

 

Dagsordenen blev godkendt.  

 

Punkter til eventuelt: 

Dagsorden til SB i en lang tråd. 

Ekstra bus til 4 klasse elever. 

 

2 

 

 

10 

 

Konstituering af 

den nye bestyrelse  

 

O 

 

Vi startede med at alle præsenterede sig. 

 

Anne Fricke Rudbeck blev valgt som formand og Malene Freund blev 

næstformand. 

 

 

 

3 

 

 

30 

 

 Uformel snak og  

Mad 

 

 

A 

 

Der blev hygget, snakken gik om sommerferien og om skoleåret. 

 

4 

 

20 

 

Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

• Forældre 

 

 

 

O 

 

Vellykket start vi har taget imod 8 nye elever som er flyttet til området 

og har valgt vores skole til. Det er vi utrolig glade og stolte over. God 

planlægningsuge med alle medarbejdere afsluttede med en ”Go daw” 

fest fredag – hvor der blev lavet kæpheste. Vi har taget imod to nye 

pædagoger Mirsada og Cathrine- som begge er i vores nye specialklasse 

med skolestartere og i SFO. 

I fredags dejlig fejring af skolens 60 års fødselsdag og kage til alle. En stor 

fornøjelse at samle alle børnene – de er gode og trænede i at samles 

stille og roligt og så synges der sammen. 



 

 

Status er 456 elever i alt 55 elever i special.  

Fokusområder i skoleåret 24/25 på skolen 

• Pædagoger der arbejder fleksibelt 

• En støttende kammerat kultur 

• Læringsaktiviteter der inkluderer alle 

• Feedback og høje forventninger til eleverne 

• Intensive faglige og sociale ”kurser” på mindre hold 

Opmærksom på skolens trivselsundersøgelse afviklet i maj/juni 2024 

Generelt er der svaret negativt 7,4%, hvilket er 2,4 % procentpoint bedre 

end det kommunale gennemsnit og 2,2% bedre end nationale 

gennemsnit. 

 

 

I SFO er der 175 tilmeldte børn, det er vi glade for, det er faktisk et af de 

højeste antal vi har haft de seneste år. De nye børn i 0. klasse har vi fået 

taget godt imod, og de er faldet godt til. De to nye medarbejdere er også 

begyndt på arbejde, men pga. en sygemelding i specialafdelingen så 

deltager de ikke i personalemødet om tirsdagen, men de har deres gang 

derovre om eftermiddagen.  

 

Elevrådet er ikke blevet valgt endnu, næste gang deltager elevrådet. 

 

Personalet er godt i gang, vi har haft lidt af en kopi-krise da 

kopimaskinerne ikke virkede i en periode. Skolestart er altid hektisk, men 

dejligt. 

 

 

5 

 

10 

 

Forslag til 

mødedatoer 

d.24.10. – 26.11 – 

7.1 – 27.3 – 12.6. 

 

 

Tilmelding til 

Kursus d. 16.9 kl. 19 

-21.i Rådhussalen  

 

OB 

 

Før sommerferien valgte vi disse datoer. Det er tirsdage og torsdage 

hvor vi i forvejen har lang dag. 

D. 24.10. kl. 17 -19.30 (Torsdag) 

D. 26.11. kl. 18 – 20.00 (Tirsdag) 

D. 7.1.25 kl. 18 -20.00 (Tirsdag) 

D. 27.3.25 kl.17 – 19.30 (Torsdag) 

D. 22.5.25 kl. 17 -19-30 hjælpe til skolens Event 

D. 12.6.25 kl. 18 -20.00 (Torsdag) 

 

Anne Fricke Rudbeck, Louise Juhl Andersen og Anna-Pia Højlund deltager 

på kurset. Endelig frist for tilmelding d. 5. september. AS deltager og 

tilmelder. 

 

6 

 

10 

 

Fordeling af 

kontaktforældre til 

klasserne 

 

B 

Følgende SB repræsentanter deltager på forældremøderne og er 

kontaktled mellem SB og forældre på årgangene hele året. 

 

Anne (0. + 4. årg.) 

Christina (1. årg.) 

Morten (2. årg.) 

Do (3. årg.) 

Helle: (special + 5. årg.) 

Malene (6. årg.) 

Louise (special) 

 

Der skrives opdateres i SB gruppen, hvad der skal siges på 

forældremøderne. 

 

7 

 

20 

 

Drøftelse 

Forventning til 

arbejdet i SB 

 

 

A 

 

Ledelsen håber på, at medlemmerne af SB føler at der er energi i 

bestyrelsesarbejdet og at det giver mening at komme til møderne. Der 

skal være plads til, at alle kan komme til orde. 

Der var stemning for at Anette Staub sender fredagsnyt til SB-

medlemmerne, det fredagsnyt som personalet modtager, så de er godt 

orienteret om, hvad der sker på skolen. 



Det er også vigtig, at få debatteret nogle ting med hinanden. Det er bl.a. 

spændende at revidere skolens principper. 

 

 

8 

 

10 

 

Orientering om 

økonomi 

 

O 

 

Vi har fået et nyt økonomisystem som vi har en del bøvl med. Det ser pt. 

ikke så godt ud, vi går ud med et underskud for 2024,  som det ser ud nu, 

og det har vi ikke budgeret med. Vi tror der måske kan være tale om en 

fejl, vi arbejder på at finde fejl eller forklaring.  

Vi har samarbjde med forvaltning og politikere om afdrag af underskud 

over de næste år. Heldigvis er elevtallet stabilt og med en tendens til at 

stige, når vi ser ind i fremtiden. 

 

9 

 

5  

 

Evt. 

 

A 

SB vil på baggrund af henvendelser fra forældre, rette skriftlig kontakt til 

forum Vojens om den problematiske skolevej gennem Vojens by. Morten 

tager kontakt til Forum Vojens. 

 

SB møderne indkaldes måske i den samme tråd på Aula.  

 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Badning i idræt og svømning 
● Forventninger til forældre 
● Sprog og kommunikation 
● Værdigrundlag 
●                                        

●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


